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Abstract (en)
[origin: WO8800644A1] In a valve control, inverted valves arranged in pairs are actuated together by a valve lifter. The movement of the valve lifter
is imparted to a cylindrical crosshead parallel to the valve axes that cooperates with both valves. The rotation of the crosshead around its guiding
axis impedes a device composed of a guiding part (23) mounted on the valve lifter (14) and of a groove (22) formed at one end of the crosshead that
slidingly engages the guiding part (23).

Abstract (fr)
Dans une commande de soupapes, des soupapes renversées agencées en paires sont actionnées ensemble par un culbuteur. Le mouvement du
culbuteur est transmis à une traverse cylindrique parallèle à l'axe des soupapes et coopérant avec celles-ci. La rotation de la traverse autour de
son axe de guidage bloque un dispositif composé d'une partie de guidage (23) agencée sur le culbuteur (14) et d'une rainure (22) formée à une
extrémité de la traverse et quicoulisse sur la partie de guidage (23).
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